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Geachte heer S., 
 
Op 30 maart jl. stuurde u de minister van Veiligheid en Justitie en mij een brief 
waarin u onze aandacht vraagt voor een naar uw mening ernstig maatschappelijk 
probleem op het gebied van brandveiligheid. Op 17 mei jl. zond u een herinnering 
waarin u verzocht om een spoedige afhandeling van uw brief. 
 
Afgestemd met mijn collega van Veiligheid en Justitie beantwoord ik hierbij uw 
brieven. De beantwoording van uw brieven heeft langer geduurd dan gebruikelijk. 
De reden hiervoor is de ook door uzelf genoemde ontwikkelingen rondom het 
lectoraat Brandveiligheid in de bouw. 
 
In uw brief geeft u aan dat onduidelijkheden in de huidige 
verantwoordelijkheidsverdeling en regelgeving rondom de brandveiligheid in 
Nederland naar uw mening zorgen voor veiligheidsproblemen. Verder zijn naar uw 
mening het Bouwbesluit en het Gebruiksbesluit ‘onwettig’ en is de kennis om deze 
documenten te beheren bij mijn ministerie onvoldoende geborgd. Volgens u 
maakt deze onduidelijkheid en onjuiste regelgeving het niet mogelijk te werken 
aan verbetering van de brandveiligheid en verdient de regelgeving daarmee een 
dikke onvoldoende.  
 
Ik heb uw uiteenzetting bestudeerd en ik herken en deel deze analyse niet. Naar 
mijn mening onderschrijven de door u aangehaalde onderzoeken uw  standpunt 
niet. In Nederland worden sinds de jaren negentig met de komst van eerst het 
Bouwbesluit en later het Gebruiksbesluit de bouw- en gebruiksvoorschriften, 
waaronder die voor brandveiligheid, landelijk geüniformeerd. De 
verantwoordelijkheden in de bouw en het gebruik van bouwwerken zijn belegd in 
de Woningwet. Daarnaast heeft de brandweer haar eigenstandige taken en 
bevoegdheden met betrekking tot de brandweerzorg, neergelegd in voorheen de 
Brandweerwet en nu de Wet op de Veiligheidsregio’s. Deze re gelgeving, zowel op 
het gebied van de bouw als de brandweerzorg, is tot stand gekomen in nauw 
overleg met vele betrokken partijen uit de brandweer- en bouwwereld. Verder zijn 
deze getoetst door de Raad van State en de beide Kamers der Staten Generaal. 
Uw typering van de desbetreffende regelgeving als “onwettig” bevreemdt mij dan 
ook in hoge mate. Verder deel ik uw oordeel over de competentie van adviseurs, 
het NIFV, medewerkers van de brandweer en mijn medewerkers niet. Genoemde 
personen en instituten hebben er gezamenlijk voor gezorgd dat Nederland één 
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van de veiligste landen in Europa is waar het de brandveiligheid betreft. 
Tegelijkertijd is er nog steeds ruimte voor verbetering. 
 
Uit verschillende onderzoeken blijkt dat veel partijen in de brandveiligheidsketen 
hun verantwoordelijkheden nog onvoldoende nemen. Hoe dit de komende jaren te 
verbeteren, is onder meer vastgelegd in de Kabinetvisie op brandveiligheid in de 
eindrapportage van het Actieprogramma brandveiligheid. Dit betreft een 
gezamenlijke inspanning, waarbij ook onderwijs een belangrijke rol speelt. Veel 
onderzoeken concluderen dat niet de wet- en regelgeving een probleem is, maar 
de naleving hiervan. Het verbeteren van de brandveiligheid in Nederland is dan 
ook niet zo zeer een kwestie van regels  maar van doen. Ik verwijs daarvoor ook 
naar de oproep van de Commissie Alders in haar eindrapport inzake de 
Nieuwjaarsbrand in Volendam: “dat we eindelijk eens gaan doen wat we reeds 
een aantal keren hebben afgesproken te doen”.  
 
Tenslotte wil ik nog ingaan op de vermeende rolvermenging in het kader van het 
lectoraat. De betreffende ambtenaar heeft zitting in de adviesraad voor het 
lectoraat Brandveiligheid in de bouw. In die hoedanigheid heeft zij deelgenomen 
aan de masterclass en behandelt zij ook namens het ministerie van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties dit dossier. Ik deel uw opvatting, zoals verwoord in 
uw brief van 17 mei 2011, dan ook pertinent niet. 
 
Ik ga er van uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Op haar verzoek is 
deze brie f in afschrift aan de vaste Kamercommissie voor Binnenlandse Zaken 
toegezonden. 
 
 
De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 
 
 
 
 
 
J.P.H.Donner 


